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PREDMET:  Informacija o sastanku predsjedatelja Zajedničkog povjerenstva za  

                        obranu i sigurnost BiH s veleposlanicom Kraljevine Danske u BiH  

                       

 

Dana 10. 3. 2010. predsjedatelj Zajedničkog povjerenstva za obranu i sigurnost BiH Branko 

Zrno susreo se s veleposlanicom Kraljevine Danske u BiH, Nj. E. gđom Kirsten Geelan. 

Sastanku je, u ime Ureda tajnika Povjerenstva, nazočila Dragica Hinić, tajnica Zajedničkog 

povjerenstva za obranu i sigurnost BiH. 

Veleposlanica Geelan zahvalila se predsjedatelju Zajedničkog povjerenstva na spremnosti za 

održavanje ovoga sastanka, zamolivši ga za određene informacije o radu Povjerenstva. Prije 

svih, zanimala su je pitanja vezana uz eventualno slanje pripadnika Oružanih snaga BiH u 

misiju ISAF u Afganistanu, za što je Danska ponudila da djeluju u sklopu njezinog 

kontingenta, te pitanje vezano uz raspodjelu proračunskih sredstava za potrebe obrane, koja 

su najvećim dijelom raspoređena za potrebe osoblja, a manje za potrebe obuke, nabave 

opreme i sl. Također je naglasila da Danska nije podržala prethodni zahtjev BiH za 

pristupanje Akcijskom planu za članstvo (MAP). Zanimalo ju je ima li pomaka koji bi  

omogućili da taj zahtjev bude prihvaćen na sljedećem sastanku na vrhu NATO-a u Talinu, te 

kakvo je raspoloženje u BiH u vezi s članstvom u NATO savezu.  

Branko Zrno upoznao je veleposlanicu s radom Zajedničkog povjerenstva, njegovim 

aktivnostima u zemlji i inozemstvu. Posebice se osvrnuo na pitanje eventualnog angažmana 

pripadnika Oružanih snaga BiH u misiji ISAF u Afganistanu kao i na probleme s kojima se 

Ministarstvo obrane BiH i Oružane snage BiH susreću u radu. To se prije svega odnosi na 



 

tranziciju osoblja unutar OSBiH, zatim rješavanje pitanja pokretne i nepokretne vojne 

imovine, te pitanje golemih višaka malog i lakog naoružanja kojih se BiH treba osloboditi. U 

odgovoru na postavljena pitanja istaknuo je kako se, kao jedna od najbližih opcija za 

sudjelovanje OSBiH u misiji ISAF, razmatra i angažman u sklopu danskog kontigenta.  

Posebno je naglasio postojanje konsenzusa vlasti u BiH u vezi s pristupanjem BiH MAP-u i 

punopravnom članstvu u NATO savezu. Stoga je izrazio nadu da će države članice NATO-a 

uočiti do sada postignuti napredak i podržati zahtjev BiH na narednom sastanku na vrhu 

NATO-a u Talinu.  

Na kraju je istaknuo da Zajedničko povjerenstvo ima i odgovarajuće nadležnosti nad 

sigurnosnim sektorom na državnoj razini, te je dogovoreno da će o ovom pitanju biti riječi 

prilikom jednog od idućih susreta sugovornika. 

 
 

                                                                                     PREDSJEDATELJ POVJERENSTVA 

                                                                        Branko Zrno 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Dostavljeno:      

 naslovu 

 a/a 


